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Styret i perioden: 

Leder/Daglig leder:  John E. Rickards 
Regnskapsfører/styremedlem: Bjørg Vingen 
Nestleder:   Bjørn-Tore Søfting 
Styremedlem:   Roy Willy Søfting 
Styremedlem:   Harry Bauman 
Styremedlem:   Arne Petter Sarre 
Styremedlem:   Jonas Valberg – Myrhaug 
Styremedlem:   Remi Søfting  
 
 
 
AKTIVITETER 

 
Styret: Det er holdt 10 styremøter i denne perioden. Styremøtene har vært åpne for publikum, og 
primært blitt gjennomført andre søndag hver måned. 
 
Styret arbeider strategisk, planmessig og utøvende, og utfører så godt som alle løpende drifts- og 
utviklingsoppgaver på dugnad. Samarbeidet med Avinor er i 2014 ytterligere styrket, både økonomisk 
og driftsmessig. 
 
Aktivitet:  
16 desember 2014 ble Kiby Vannverk godkjent av Mattilsynet. En viktig milepæl som styret har 
arbeidet med i flere år er dermed nådd! 
 
Styret startet 2014 med å løse 2 pålegg fra mattilsynet. Driftsoppgaver for øvrig har vært 

• Etablere nettside samt varslingsplan og varslingssystem 
• Å montere fjernavleser til vannmåler ved inntaket 
• Innkjøp av microfilter og nytt uv-anlegg samt montering 
• Ny dør i trykk økning stasjonen montert av Avinor 
• Diverse ombygginger av rørsystemer i trykkøkning stasjonen  
• Ombygginger av rørsystem for sandfilter mm 
• Planlegging av sandfilter og humusfilter for å fjerne partikler og farge 
• Startet med grunnarbeid nybygg 

 
Viktig arbeid videre er sikring av vannverkets godkjenning samt arbeide for forbedring av 
vannkvaliteten. 
 
Konkret planlegger styret i 2015 å jobbe med oppdatering av HMS plan, planlegge og utføre 
nødvendig utskiftning av ledningsnett, utføre renhold og vedlikeholdsarbeid – blant annet renhold  
av kummer og spyling av ledningsnett, styrke gulvet hvor nyinnkjøpte filtre skal stå, montere filtrene 
samt fortsette med grunnarbeidet til nybygget. 
 



Økonomi: 

Kiby Vannverk SA drives etter selvkostprinsippet. Det har de siste årene vært store økonomiske 
utfordringer mht investeringer, utbedringer og økt prøvetaking for å få vannverket godkjent. Det 
forestår fortsatt større investeringer med formål å forbedre vannkvaliteten til bygda og flyplassen 
samt å sikre fremtidig godkjennelse 
 
Det er for hus/fritidsboliger de siste årene foretatt en nødvendig økning av vannavgiften samt at det 
er innført slamavgift. For flyplassen er avgiften redusert som følge av at Vadsø kommune har endret 
sin prispolitikk samt at vannforbruket er redusert som følge av at lekkasjer er tettet. Avinor bidrar 
imidlertid økonomisk utover selve avgiften, blant annet dekkes strømutgifter tilknyttet pumpene i 
trykkøkningstasjonen samt at Avinor deltar på «spleiselag» for investeringer. 
 
 

 

Kiby 05.03.2015 
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